
Referat fra FAU-møte 29/11- 2017 

Tilstede: 

Leder: Øystein Fandrem 

Nestleder: Anne Marit Mo Kjevik 

1. klasse : Forfall 

2. klasse : Forfall 

3. klasse: Linda Bergsrønning (vara) 

4. klasse: Ingvild Mathisen 

5. klasse: Anne Marit Mo Kjevik (vara) 

6. klasse: Aina Kirkaune 

7. klasse: Bodil Melbye 

8. klasse: Øystein Fandrem 

9. klasse: Kristin F. Dybdahl 

10. klasse: Vidar Harsvik 

Undervisningsinspektør: Øyvind Rasmussen 

8 stk. representanter fra 10 klasse 

Elevrådsrepresentant for 8.klasse: Marthe Alderslyst Skarholt 

 

Sak 1: Kåringer 

2 stk. ble strøket og 2 ble endret. Ellers ser dette greit ut. Fikk gode forklaringer på de kåringene vi 

lurte på fra eleven i 10.klasse. 

 

Sak 2: Antall kåringer 

Ønske om at det kan gis tilbakemelding til elevrådet at antall kåringer kan reduseres en hel del. Dette 

med tanke på neste års kåringer. Tar for mye tid av kvelden til alle, siden dette er ett arrangement 

for 8 – 10 klasse. Ønske om at det kan gjøres noe som går mer på fellesskapet. 

 

Sak 3: Klassetur i 10.kl 

* Viktig å ta opp på ett tidlig tidspunkt hva den aktuelle klassen ønsker som klassetur i 10.kl. 

Hovedfokus for turen bør være; DET SOSIALE OG AT ALLE KAN VÆRE MED! 



* For at skolen skal gi fri til planlegging/tur, må det være en tur for alle. 

* Samarbeide mer med skolen. Flere lærer som ønsker å bli med, men det er vanskelig slik det 

organiseres i dag. Men gjennom samarbeid med skolen, kan man bli enig om ett opplegg og innhold 

som også de kan bli med på. Mulighetene for å evt. Flytte/ arrangere leirskole til 10. klasse, som en 

felles avsluttningstur.  

* FAU mener det kan dempes litt forventninger, men viktig at man starter planleggingen i god tid. 

Foreldrebetalingen bør holdes så lavt som mulig. 

 

Sak 4: Gjennomføring av foreldremøter 

 Det er kommet forslag om at også Småtrinnet og mellomtrinnet kan kjøre felles 

foreldremøter, slik som ungdomstrinnet allerede gjør. Det vil si ett felles info-møte til å 

begynne med, så går klassene hver for seg for å ta siste del av møtet. Dette for å effektivisere 

mer, slipper unna med færre møter. Da er det i hovedsak foreldremøtet høst det er siktet 

mot og at det på vår går som vanlig. 

 

Sak 5: Navnelisten over FAU blir lagt ut på Facebook siden til skolen. 

 

Sak 6: Aktiviteter ute i kulda. 

Det er kommet ønske om flere aktiviteter ute i kulda, når det ikke er så mye annet å gjøre.  Kan 

trivsel`s lederene komme med noen aktiviteter i denne sammenhengen? 

 

Sak 7: Betongtrapp ute er VELDIG glatt og farlig!!! 

 

Neste møte er Onsdag 10/1 – 2018  kl.19.00 

 

 

 


